
  
 
Spørgsmål fra Enhedslisten vedrørende familieplejeområdet 
 
1)                      Der ønskes en status på, hvordan rekrutteringssituationen er på 
familieplejeområdet i Aarhus Kommune. Herunder også en status på rekrutteringen af 
akutfamilieplejerne. 
 
2)                      Der ønskes en opgørelse over aldersfordelingen blandt nuværende 
familieplejere i kommunen. 
 
3)                      Der ønskes en oversigt over antallet af familieplejere i kommunen, der er på 
vederlag 7 eller derover. 
 
4)                      Angående de familieplejere, der er på vederlag 7 og derover. 
 
Hvad vil omkostningen være ved at indføre lignende pensionsindbetaling og lignende 
opsigelsesvarsler, som er på niveau med øvrige grupper for denne gruppe? 
 
5)                      Er der overvejelser om at koble familieplejere i Aarhus Kommune til 
døgnområdet i kommunen, idet det giver mulighed for faglig sparring og supervision -  samt 
en mulighed for at få akut hjælp, hvis der er behov? 
 
6)                      Hvornår er Aarhus kommunes gennemsnitsmodel, der regulerer 
honorering/vederlag omkring familieplejernes kontrakter, senest blevet redigeret, herunder 
justeret på baggrund af KL´s anbefalinger på området? 
 
  
 
Spørgsmål fra Enhedslisten vedrørende Projekt Bedre sammenhæng i overgangen til 
voksenlivet 
 
1)                      Hvad var de væsentligste konklusionerne fra projektet og det gennemførte 
pilotprojekt? 
 
2)                      Hvad er status i forhold til at udbrede projektets anbefalinger i driften? 


